
Fråga till Ylva Lengberg (s)  
Kommunalråd Borås Stad 
 
Sommaren är nog över för i år. Även denna sommar upplevde Borås ett antal veckor i juni 
och augusti med mycket höga temperaturer. För de flesta av oss är det bara angenämt, men 
för boende på våra äldreboenden är det allt annat än trevligt. Bristen på luftkonditionering 
påverkar de äldre. De kan drabbas av uttorkning mm. 
 
Förra hösten lämnade jag in en motion om att utreda behovet av tillgång till 
klimatanpassade rum inom äldrevården. Visserligen är vi vana vid att motioner kan ta 13 år 
på sig att behandlas, men jag hade nog hoppats på lite skyndsam beredning av detta 
angelägna ärende. Inte för min skull, men för de lidande gamlingar som även denna sommar 
fått stå ut med höga temperaturer. 
 
Enligt inslag i P4 Sjuhärad https://sverigesradio.se/artikel/7538220 den 22 augusti har Marks 
kommun nu installerat AC på alla äldreboenden i kommunen. Verksamhetschefen ser detta 
som en självklarhet för att underlätta för de äldre.  
 
Mitt förslag till uppdrag i motionen var att ge Vård- och äldrenämnden i uppdrag att utreda 
hur kommunen ändamålsenligt möter behovet av klimatanpassade rum i äldrevården. 
 
Med anledning av ovanstående är mina frågor: 
 

- Varför kan inte Borås få tillstånd klimatanläggningar när Marks kommun 
uppenbarligen lyckas? 

- När avser den styrande koalitionen att hantera motionen och framförallt se till att 
klimatanpassningar sker på stadens äldreboenden? 
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